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Hermed høringssvar for områdebestyrelsen i Frederikssund nord og syd.  

 

Høringssvar Områdebestyrelsen Frederikssund nord og syd. 
 

Vi har i områdebestyrelsen nord og syd talt om følgende:  

Vi er helt enige i, at vi skal gøre noget for at aflaste Ådalens skole, men vi syntes at det virker som en hurtig 

løsning, som ikke er helt gennemtænkt. Der må være en anden og mere holdbar løsning i forhold til, at få 

børn ud på de andre skoler. Vi har en bekymring om, at det ikke er en langtidsholdbar løsning med børnene 

for øje.  Måske skulle man kigge på, hvorfor Ådalen er så attraktivt et tilbud og de andre skoler bliver 

fravalgt? Med løsningen om, at flytte noget af Ådalens distrikt til Trekløverskolen er vi meget bekymret for, 

at forældrene fravælger folkeskolen helt og i stedet vælger privatskolerne, og også ud af kommunen, da der 

nok er flere der vil vælge Sigerslev privatskole, når der ikke længere er plads på Frederikssund privat skole. 

Vi har en bekymring for, at det vil skabe endnu større ulighed.   

 

Vi tænker om der på et tidspunkt skal flyttes grænser igen, når der er flere tilflyttere i Vinge med skolebørn? 

Er det en mulighed at man kan fremskynde, at bygge en skole i Vinge? Og dermed også lave et mere 

attraktivt tilbud for tilflyttere?  

 

Vi er rigtig bekymret for at der ikke ydes søskendegaranti og forældre risikerer, at skulle aflevere børn på 

flere skoler inden kl. 8. Det virker ikke holdbart.  

 

Vi vil i stedet foreslå, at man kigger på at flytte videncentret fra Ådalen til en af de andre skoler, da børn 

derfra kommer fra mange forskellige steder rundt i kommunen og de fleste kommer med bus. Det ville 

frigive nogle klasselokaler på Ådalen.  
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